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BOB-campagne eindejaarsperiode  -  Evaluatie

Ondanks de beperkende coronamaatregelen die van toepassing waren voor de recentelijk 
afgelopen eindejaarsfeesten, die boven op de sluiting van cafés en restaurants ook een 
verbod vormden voor grote feesten, startte op 11 december 2020 een nieuwe BOB-
campagne. De initiatiefnemers, de Belgische Brouwers, Assuralia, Vias, Brussel Mobiliteit, 
de Vlaamse overheid, AWSR (Agence wallonne pour la Sécurité routière) en de lokale en 
federale politie, benadrukten met de campagne dat het probleem van alcohol achter het 
stuur niet zomaar verdwijnt omdat we onze verplaatsingen door de huidige 
omstandigheden dienen te beperken. Ze riepen op om het ook tijdens de eindejaarsperiode 
veilig te houden, door zowel de huidige gezondheidsvoorschriften te volgen, de avondklok 
te respecteren als niet te rijden onder invloed van alcohol.

Voor de alcoholcontroles brengt het coronavirus wel extra werk met zich mee. Het protocol 
werd daarom aangepast. Het klassieke meettoestel waarin mensen moeten blazen krijgt 
een plastic opzetstuk, een pijpje, dat rechtstreeks in de mond van de te controleren 
persoon wordt gehouden, waarop die persoon na de controle zelf het opzetstuk van het 
toestel moet klikken. Ze mogen dat plastic opzetstuk dan houden als aandenken, en als 
kleine troost voor wie dit jaar hoopte op een BOB-sleutelhanger. Ook zal de 
politieambtenaar buiten staan, zijn mondmasker dragen en zijn handen veelvuldig kunnen 
ontsmetten. Zo kunnen alcoholcontroles ook in coronatijden op een veilige manier worden 
afgenomen.

Volgens de minister was het de bedoeling om met de nieuwe BOB-campagne tijdens de 
eindejaarsperiode evenveel controles te realiseren als in een normale situatie.

1. Kan de minister een evaluatie geven van de resultaten van de BOB-campagne voor de 
eindejaarsperiode?

2. Kan de minister een evaluatie geven van de aangepaste methodiek/procedure voor de 
alcoholcontroles in het kader van corona?
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1. Ik kan u op dit moment, aangezien deze nog loopt, geen evaluatie geven van de BOB-
campagne. De diverse partners zitten hierover op vrijdag 5 februari digitaal aan tafel. 
Wel bezorg ik u in bijlage de resultaten van de wintercampagne 2020-2021, deze 
cijfers ontving ik van de federale politie.

2. In de omzendbrief van de federale ministers van Binnenlandse Zaken, Mobiliteit en 
Justitie werd er dit jaar geen streefdoel inzake alcoholcontroles naar voren geschoven. 
Dit was een bewuste keuze omdat de intenties en de engagementen in deze ongeziene 
crisisperiode volledig afhankelijk zijn van de bijkomende veiligheidsvoorschriften om 
de verspreiding van het coronavirus COVID-19 te beperken.  

Enerzijds is er de volgehouden en verstrengde handhaving door de politie van de 
uitgevaardigde maatregelen om de verspreiding van het virus tegen te houden en 
anderzijds moeten de politiediensten zelf natuurlijk ook de nodige voorzichtigheid aan 
de dag leggen bij het uitvoeren van hun taken:  
 Bij de uitvoering van de controles wordt het COVID-19 protocol toegepast (gebruik 

van de mondmaskers en van wegwerphandschoenen, hygiëne, naleving van social 
distancing). 

 Het aantal bestuurders dat simultaan wordt gecontroleerd wordt beperkt in functie 
van de beschikbare ruimte op de controleplaats. 

 Het gebruik van de sampling wordt ten stelligste afgeraden wanneer toestellen 
gebruikt worden die niet “Coronaproof” zijn. 

 De gebruikte toestellen worden systematisch (alcoholvrij) ontsmet.

Voornoemde maatregelen hebben een weerslag op het aantal controles. En omwille 
van het veiligheidsprotocol neemt een controle meer tijd in beslag. De politie werkt 
daarom selectiever, met meer aandacht (maar niet exclusief) voor bestuurders die 
tekenen van alcoholverbruik vertonen. 

Dit neemt niet weg dat zowel de lokale politie (bij monde van de Vaste Commissie) 
als de federale wegpolitie zich afgelopen weken engageerden en zich zullen blijven 
inzetten. Het rijden onder invloed is en blijft een prioriteit in de strijd tegen de 
verkeersonveiligheid en ook in deze tijden wil de politie onderlijnen dat drinken en 
rijden echt niet samengaan.

BIJLAGE

Resultaten BOB-wintercampagne 2020-2021 (cijfers federale politie)

http://www.vlaamsparlement.be/link?id=11625

